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ZAPYTANIE 

 

Dot. budowy nowych zasobów mieszkaniowych.  

 

Szanowna Pani Prezydent,   

 

w ostatnich latach przy rządowym wsparciu oddano do dyspozycji mieszkańców 

szereg mieszkań.  

Mając na uwadze powyższe, prosimy o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

1. Jakie inwestycje mieszkaniowe zrealizowano w Gliwicach w latach 2015 – 2024,  

z uwzględnieniem również mieszkań socjalnych, noclegowni itp.? 

2. Jakie inwestycje mieszkaniowe zrealizowano w Gliwicach w latach 2015 – 2024, 

przy rządowym wsparciu z Banku Gospodarstwa Krajowego z uwzględnieniem 

również mieszkań socjalnych, noclegowni itp.? Prosimy w tej odpowiedzi  

o podanie szczegółów każdej inwestycji – jaka, gdzie, jaki koszt łączny inwestycji, 

jakiej wysokości wsparcie zewnętrzne, na jakich zasadach, liczba lokali, data 

oddania inwestycji itp.  

3. Jakie ma Pani plany na rozwój budownictwa komunalnego i TBS w najbliższych 

latach?  
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